
Předmět žádosti: 

Žadatel požádal o zaslání informace, zda naše obec plánuje v roce 2012 investice, které budou 

spojeny s řešením bezbariérovosti, a to pomocí schodolezů, schodišťových plošin, zdvižných 

vertikálních plošin /výtahů pro ZTP/, nájezdových ramp, stropních závěsných systémů, apod.  

 

Poskytnutá informace: 

Žadateli bylo sděleno, že obec Závišice neplánuje podobnou investici, pouze budeme 

rekonstruovat rampu pro přístup do budovy ObÚ Závišice. 

 

 

 

Zpracoval: Zdeněk Vajda, starosta obce, 16. 1. 2012 


